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Προς τις Πρυτανικές αρχές του Παν. Θεσσαλίας 
 
Βόλος, 14/6/2007 
 
H έκτακτη ΓΣ του Συλλόγου ∆ιδασκόντων του ΠΘ (13/6/2007) συζήτησε αναλυτικά το θέµα της 
µηδενικής απορρόφησης µέχρι σήµερα από το Πανεπιστήµιο Θεσσαλίας των πιστώσεων των 
∆ηµοσίων Επενδύσεων (∆Ε) για την τετραετία 2005-2008, ∆Ε που ανέρχονται σε 1.500.000 
ευρώ και διατίθεται για τον εξοπλισµό των ακαδηµαϊκών µονάδων του Πανεπιστηµίου, οι οποίες, 
όπως όλοι γνωρίζουµε, αντιµετωπίζουν σηµαντικές ελλείψεις στον τοµέα αυτό. 
 
∆ιαπιστώθηκε ότι µέχρι σήµερα δεν έχει απορροφηθεί ούτε ένα ευρώ από τις ∆Ε ενώ η 
ενηµέρωση των Τµηµάτων του ΠΘ έγινε µε σηµαντική καθυστέρηση (βλ. έγγραφο της ∆/σης 
Οικονοµικής  ∆ιαχείρισης της 2/11/2005 µε αριθµ. Πρωτοκόλλου 12488), οι δε δηµόσιοι 
ανοικτοί διαγωνισµοί προκηρύχθηκαν πάνω από ένα χρόνο αργότερα, στις 20/11/2006 (βλέπε  
ιστοσελίδα του ΠΘ, αριθµ. πρωτοκόλλου  13276,13284,13292, 13300, 13308, 13316, 13324, 
13472) µε ηµεροµηνία διενέργειας 13/12/2006.  
 
Η ΓΣ εξέφρασε:  
α) την απορία της για τη  µη έγκαιρη κινητοποίηση εκ µέρους σας των διοικητικών µονάδων του 
ΠΘ για την απρόσκοπτη απορρόφηση των πόρων αυτών (ως και για τους εξαιρετικά αργούς 
ρυθµούς ενεργοποίησης των διαδικασιών  που απαιτούνται για την αξιοποίηση τους)   
β) την έντονη ανησυχία της για τις εξαιρετικά αρνητικές επιπτώσεις  που θα έχει για το Ίδρυµα  η 
τυχόν ολική η µερική απώλεια των πόρων από τις ∆Ε   
 
Η ΓΣ, µε δεδοµένο ότι  ως Πρυτανικές αρχές είστε υπεύθυνοι και για την απορρόφηση των 
πόρων που διατίθενται στο Πανεπιστήµιό µας από το Πρόγραµµα των ∆Ε,  ανέθεσε στο ∆Σ του 
Συλλόγου ∆ιδασκόντων του ΠΘ να σας αποστείλει  την παρούσα επιστολή για να  εκφράσει την 
έντονη ανησυχία της ακαδηµαϊκής κοινότητας του ΠΘ για την σηµαντική καθυστέρηση που 
διαπιστώθηκε στην υλοποίησή του Προγράµµατος και να σας ζητήσει να µας ενηµερώσετε τόσο 
για τους λόγους που οδήγησαν στην καθυστέρηση αυτή όσο και για τις πρωτοβουλίες που έχετε 
ενδεχοµένως λάβει (ή θα λάβετε, όπως η συγκυρία επιτάσσει) ούτως ώστε να µη απωλεσθούν 
οριστικά οι διαθέσιµοι στο Πανεπιστήµιό µας µέσω του Προγράµµατος αυτού πόροι.   
 
Με εκτίµηση  
  
 
Ο Πρόεδρος Η Γραµµατέας 
  
Βύρων Κοτζαµάνης Ρίκη Βαν Μπουσχότεν 
 
 
 
 


